

**Resolution No. (026) of 2020
Concerning The Temporary Suspension of Trading on
The shares of Gulf Cement Company**

**تعميم رقم (026) لسنة 2020
بشأن وقف التداول مؤقتاً على أسهم شركة أسمنت الخليج**

In accordance with the provisions of article No. (16) of the Regulations concerning the Listing of Securities on ADX, in light of the Securities and Commodities Authority's issuance of a certificate announcing the amendment of the AoA of Gulf Cement Company (GCEM) approving the reduction of capital by canceling (410,548,410) shares.

استناداً لأحكام المادة رقم (16) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في سوق أبوظبي للأوراق المالية، وفي ضوء إصدار هيئة الأوراق المالية لشهادة إعلان تعديل النظام الأساسي لشركة أسمنت الخليج (GCEM) والمقر بتخفيض رأس مالها عن طريق الغاء (410,548,410) سهم.

Has decided the following:

Article (1)

Due to Capital Reduction for Gulf Cement. Trading on the company shares will suspended from **09:30 AM** on **29-30/12/2020** until ADX completion of the procedures.

تقرر الآتي:

مادة (1)

يوقف التداول بأسهم شركة أسمنت الخليج (GCEM) ليومي عمل 29 و30 ديسمبر 2020 لغايات إتمام تنفيذ خفض رأس المال في الأنظمة الفنية بالسوق.

Article (2)

Trading in the company's shares will be resume in the trading session on Thursday, 31 December 2020, as the company's share price will be floated in this session only.

مادة (2)

يعاد التداول بأسهم الشركة إعتباراً من جلسة تداول يوم الخميس الموافق 31 ديسمبر 2020، حيث سيتم تعويم سعر سهم الشركة في هذه الجلسة فقط.

Article (3)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution all in their respective fields.

مادة (3)

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل في مجال اختصاصه.

Article (3)

This resolution shall be circulated to SCA, the concerned company, all departments at ADX, and all brokers accredited by ADX.

مادة (4)

يعمم هذا القرار على الهيئة والشركة المعنية وجميع الإدارات والوسطاء المعتمدين لدى السوق.

Hamad Al Ali



حمد العلي

رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة

Acting Head of Listings companies affairs
Department

Issued on:28/12/2020

صدر في : 28 / 12 / 2020